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Szanowni Państwo

Mimo niedogodności, takich jak siarczysty mróz
oraz remont wejścia do gmachu Sejmu Śląskiego
(gdzie mieści się Śląski Urząd Wojewódzki),
katowicka pikieta była udana, było ponad 30 osób,
głównie z UŚl., Śl.UM, PŚl. i UEK, ale nie tylko,
ponieważ również np. z instytutów badawczych,
a trwała zgodnie z planem od g. 12:00 do 13:00.
Zainteresowanie mediów było tak bardzo duże,
że ja od wczoraj byłem zasypywany telefonami,
a szereg osób z naszego grona udzieliło wywiadów.
Co się ukaże w środkach masowego rażenia przekazem,
to dopiero zobaczymy, natomiast spotkaliśmy się
z nadzwyczaj miłym stosunkiem zarówno tychże mediów
jak i przedstawicieli naszej władzy wojewódzkiej.
4-osobowa delegacja została przyjęta i wysłuchana,
odebrano od nas listy (do Premiera D. Tuska i in.),
a wojewoda, u którego byliśmy, ma zbliżone poglądy.
Główne hasła naszej pikiety były następujące:
- Popieramy wniosek zgłoszony w Sejmie o 500 mln zł
w budżecie państwa na rok 2011 z przeznaczeniem
na wzrost płac w szkolnictwie wyższym.
- Jesteśmy przeciwni niekorzystnym dla pracowników
zmianom Ustawy "Prawo o szkolnictwie wyższym"
i ekspresowemu trybowi jej nowelizacji w Sejmie.
- Apelujemy do Rządu i Parlamentu RP o likwidację
patologii w nauce i w szkolnictwie wyższym.

Z  koleżeńskimi  pozdrowieniami
Kazimierz A. SICIŃSKI, Katowice
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